
1 
 

Éves bizottsági beszámoló  
Beszámolási időszak: 2023-as év 

                                                                       végleges 
  ELNÖK NEVE:  

BIZOTTSÁG MEGNEVEZÉSE:  
Pedagógiai és Pszichológiai 

Doktori Tanács 
Dr. Oláh Attila 

      
KITÖLTŐ NEVE:   Oláh Attila 

KITÖLTŐ E-MAIL CÍME:   olah.attila@ppk.elte.hu 
 
1. Az elmúlt évben hány és – amennyiben releváns – milyen jellegű ügy futott be a bizottsághoz? 

 

Az elmúlt évben a tavalyelőttivel szinte megegyező számú 441 ügy futott be a bizottsághoz. Az ügyek 
nagyságrendje a korábbi évekhez hasonlóan alakult ügytípus (felvétel, átvétel, egyéni kérelmek, 
doktori iskolák személyi változásai, honosítás, fokozat odaítélése, fokozatszerzési eljárás indítása, 
komplex vizsgák, átsorolások, ÚNKP pályázat) szerint. 

 

2. Lát-e problémát akár a szabályozási környezetben vagy a bizottság saját működésében? 

 

A PPDT nem rendelkezik ügyrenddel, ezért nincsenek szabályozva a működésmód egyes elemei (pl. 
előterjesztések megküldésének határideje, levélszavazás szabályai). 
Az Oktatási Igazgatósággal és a doktori iskolákkal való tervezhetőbb együttműködésnek 
köszönhetően a tavalyi évben tavalyelőttinél kevesebb PPDT levélszavazás volt, de ezen még lehet 
javítani 2024-ben. 
A pandémia alatt kialakult levélszavazások összességében jól működnek, de lehetne a Qualtrics 
rendszerben lebonyolított szavazáson belül az eltérő véleményeknek, kérdéseknek teret adni a 
nemleges szavazaton és a tartózkodáson kívül is. Akár úgy, hogy ezt még azon a szavazáson 
figyelembe vehesse a többi tag, a levélszavazást legalább részben az ülések felépítéséhez igazítani. 

 

3. Mit gondol, a bizottság működése rávilágít-e kari, rendszerszintű problémára vagy éppen sikerre? 

 

A 2023-as évben nem tapasztaltunk semmilyen működési zavart nem adódtak utólagos korrekciót 
igénylő ügyek. 

 

4. Elégedett-e a bizottság hivatali/kari támogatásával? A bizottság következő évi működéséhez 

szükség van-e további támogatásra a kari hivatalok részéről? 

 

A hivatal nagyon gondosan és együttműködően látja el feladatát. 

 

5. Amennyiben a bizottság elmúlt éves tevékenységében, munkájában volt olyan elem, amely 

stratégiai jelentőségű információt jelenthet a kari vezetés számára, amire szeretné felhívni a 

vezetőség figyelmét, kérjük fejtse ki. 

 

A Doktori Iskolák a PPDT és a Hivatal közötti együttműködés az elmúlt évben kielégítően jó volt ezt 
a szintet tartva szeretnénk a jövőben is működni 

 


